



## 技術資料表 Technical Data Sheet

### **TXTYPE**

### 塑料表面消光、霧面系列

### Plastic surface extinction, matte series

**產品 product** 塑料表面消光、霧面 TX 系列 Plastic surface extinction, matte TX series

**來源 source** 上禾伸企業

#### 描述 Description

隨著大眾審美觀近年逐漸改變，消光、霧面所呈現出的低調高雅風格也逐漸成為時尚主流，此項需求也反映在許多產業及商品上，如汽車機車殼、3C 電子產品外裝、服飾紡織產業、薄膜、鞋類、包裝袋及生活日常用品等，都需提供消費者許多不同種顏色消光、霧面的選擇。

With the gradual change of public aesthetics in recent years, the low-key and elegant style presented by matte and matte surfaces has gradually become the mainstream of fashion. This demand is also reflected in many industries and commodities, such as automobile locomotive shells, 3C electronic product exteriors, clothing and textile industries, films, footwear, packaging bags and daily necessities.

尤其汽車機車殼、3C 電子產品外裝，因為駕駛汽車有陽光反射，造成行車安全性的影響，以及長期使用 3C 電子產品，炫光造成眼部過重的光負擔，所以，塑料表面必須要有防光炫、防光反射、防光線干擾的功能選項。

Especially for automobile locomotive shells and 3C electronic product exteriors, because driving a car reflects sunlight, which affects driving safety, and long-term use of 3C electronic products, glare causes excessive light burden on the eyes. Therefore, the plastic surface must have anti-glare, anti-light reflection, and anti-light interference options.

上禾伸企業有限公司多年開發塑料的經驗，協助許多企業在功能性的選項中，塑料表面消光、霧面的功能，有非常多的成功的案例，如使用在汽機車儀表板、汽車抬頭顯示器 HUD、汽車導航數位儀表板、觸控面板、以及相關零件用品...等等。

SHS Enterprise Co., Ltd. has many years of experience in the development of plastics, and has assisted many companies in functional options. Plastic surface matting and matte functions have many successful cases, such as the use of automotive and motorcycle dashboards, automotive head-up displays (HUD), car navigation digital dashboards, touch panels, and related parts and supplies...etc.

■提供產品優秀的霧面效果，若模具表面有某些程度咬花，效果更佳。

Provide excellent matte effect of the product, if the surface of the mold has a certain degree of scratches, the effect will be better.

■降低光澤，使產品不產生眩光現象，光線照射時，產生綿密散射、亂射，消彌折射、反射，降低光線干擾視覺現象。

Reduce the gloss, so that the product does not produce glare. When the light is irradiated, it will produce dense scattering and random shooting, eliminate the refraction and reflection, and reduce the visual interference of light.

■工程塑料高溫加工、塑料改質複合亦有使用規格，如 PC、PC/ABS、PA6、PA6、PBT..。

DATE : 20230721

塑料 TX 表面消光啞光系列 1/2

地址：33376 桃園市龜山區興華三街5號1樓  
TEL : +886-3-3960122(代表號) FAX : +886-3-3960706



上禾伸企業有限公司

Good-Plastics

複合塑膠產品開發、銷售專業技術諮詢

專業研發·成效卓著

www.good-plastics.com

High-temperature processing of engineering plastics, plastic modification and compounding also have specifications, such as PC, PC/ABS, PA6, PA6, PBT...

■吸墨性優異·增加塑膠製品在印刷時的·著色與著墨能力優良的加工性·亦增加相關塑膠製品的印刷性以及噴塗性。

Excellent ink absorption, increase the processability of plastic products during printing, excellent coloring and ink absorption ability, and also increase the printability and sprayability of related plastic products.

### 複合改質塑料 Composite modified plastic

PP 聚丙烯 polypropylene、PE 聚乙烯 polyethylene

PC 聚碳酸酯 polycarbonate、PC/ABS 合金 alloy

尼龍系列 Nylon series PA6、PA66

苯乙烯系列 Styrene series ABS、ASA、AS、PS

彈性體系列 Elastomer series TPU、TPEE、TPV

其他塑料 other plastic PBT、PPO(PPE)、PET

DATE : 20230721

塑料 TX 表面消光啞光系列 2/2

地址：33376 桃園市龜山區興華三街5號1樓  
TEL : +886-3-3960122(代表號) FAX : +886-3-3960706